



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

19 March, 2020

## Notice to Members

Dear Members,

We understand that many Members will be returning to Hong Kong in the coming days and weeks from high risk areas. After careful consideration, we have decided that with immediate effect the following applies to all members/guests:

- All Members, Guests, Coaches and Staff who have travelled outside of Hong Kong in the past 14 days must NOT enter the Club until at least 14 days after their arrival in Hong Kong. This is in line with the Government's 'red alert' announcement requiring all travellers undergo compulsory quarantine upon their arrival. (17<sup>th</sup> March, 2020).
- If you are in close contact with anyone (friends, family, etc.) who have recently returned to Hong Kong, you must NOT visit the Club for 14 days from the first day of contact.
- Members who are or are in contact with a confirmed positive or a suspected case of COVID-19, should immediately inform the Club and stop visiting the Club until medical clearance has been given.
- By entering the Club premises, Members and Guests are declaring to the Club that they have not travelled outside of Hong Kong in the past 14 days and that they do not have any symptom of illness.

Thank you for your patience and understanding.



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.  
又一村花園俱樂部有限公司

2020年3月19日

## 會員通告

親愛的會員：

我們了解到未來幾天和數週，許多會員將從高風險地區返港。經過仔細考慮，我們決定由即日開始對所有會員及來賓採取以下措施：

- 在過去 14 天內曾到香港以外旅遊的所有會員、來賓、教練和職員，必須在抵港後至少 14 天後才能進入會所。這與政府的“紅色外遊警示”公告相符，該公告要求所有旅客在抵港後均必須接受強制檢疫。（2020年3月17日）。
- 如果您與最近抵港人士（朋友、家人等）有密切接觸，則從接觸的第一天起，您不得在 14 天內前來會所。
- 與任何確診陽性或懷疑對新型冠狀病毒測試呈陽性人士有接觸的會員，應立即通知會所並停止前來會所，直至獲得醫療許可。
- 會員和來賓進入會所後，便向會所聲明他們在過去 14 天內未曾離開香港，並且沒有任何疾病徵兆。

感謝您的耐心和諒解。